

6. Committees

An effort was made to lessen the dispersal of functions delegated by the 20-member Commission to the non-staff bodies serving it in advisory capacities.

This reorganization involved the dissolution of three committees and the formation of one new committee.

The 20-member Historical Advisory Committee and the 5-member Agricultural Advisory Committee were dissolved. The 10-member Advisory Committee on Planning which had been made up entirely of Commissioners, was replaced by a seven-member National Capital Planning Committee made up of four Commissioners and three non-Commissioners.

6. Comités

On a voulu remédier aux risques de fractionnement des fonctions que la Commission de vingt membres a délégués aux organismes extérieurs qui la secondent à titre consultatif.

Le remaniement ainsi entraîné a amené la dissolution de trois comités et la création d'un nouveau.

On a procédé à la dissolution du Comité consultatif d'histoire composé de vingt membres et à celle du Comité consultatif de l'agriculture qui en comprenait cinq. Au Comité consultatif de l'urbanisme qui se composait de dix membres, tous des commissaires, a succédé le Comité d'aménagement de la Capitale nationale qui compte quatre Commissaires et trois autres personnes.